
 

Protokoll vid Årsmöte i 

föreningen MALENBO 

4 Augusti 2022 kl 18.30 i Kommunhuset  

 

Närvarande: Malenbos styrelse samt ca 40 medlemmar 

 
Inbjuden talare: Till årets möte hade vi bjudit in Fredrik Henrysson från 

Backahill och ansvarig för fastigheter och projekt på Bjäre, som berättade om 

alla Backahills byggnadsprojekt i Båstad och lite om de i Ängelholm, samt 
svarade på lyssnarnas frågor. För mer information, se Backahills hemsida: 

https://backahill.se/attraktivt-boende  

En medlem frågade Fredrik om hålet ovanför gamla Borgen, på Köpmansgatan, 

där Danska glassbaren tidigare låg. Kommande byggnader där, samt 

renovering av Borgen, ansvarar inte Backahill för, utan det är ett 
Ljugbyföretag som står för det.  

 

1. Öppnande - Ordföranden hälsade alla välkomna och förklarade 

mötet öppnat.  

 
2. Dagordningen – Årsmötet godkände den föreslagna dagordningen. 

 
3. Val av mötesledare – Till mötesledare valdes ordföranden Gunnar 

Ericsson. 
 

4. Val av mötessekreterare – Till mötessekreterare valdes Caroline 
Prabert. 

 
5. Val av två protokollsjusterare – Årsmötet valde Karin Wennström 

och Lena Elisson att tillsammans med ordföranden justera dagens 
protokoll. 

 
6. Godkännande av kallelsens utskick – Årsmötet godkände 

kallelsen och att den sänts ut i god tid före mötet. 

 
7. Årsberättelsen – Ordföranden gick igenom styrelsens berättelse av 

verksamhetsåret, som även ligger på hemsidan. Ordföranden 
redogjorde också för årsredovisningen för verksamhetsåret 2021-06-

01 tom 2022-05-31. 
  

8. Revisorernas berättelse – Peter Lindskog föredrog revisorernas 
yttrande över årsberättelse och årsredovisning och tillstyrkte 

ansvarsfrihet för styrelsen. 
 

https://backahill.se/attraktivt-boende


9. Ansvarsfrihet för styrelsen – Årsmötet beslutade ansvarsfrihet för 

styrelsen för det gångna verksamhetsåret. Ordföranden framförde ett 
tack till styrelsen för gott samarbete. 

 
10. Val av styrelseordförande – På årsmötets förslag omvaldes Gunnar 

Ericsson till ordförande för verksamhetsåret 2022-2023. 
 

11. Val av styrelseledamöter – Val av 3 ledamöter på 2 år. Mötet 
föreslog och godkände omval av Karin Wennström och Lena Elisson 

på 2 år, samt nyval av Tobias Brask. 
 

12. Val av styrelsesuppleanter – Ingen styrelsesuppleant behövde 
omväljas och ingen ny valdes in. 

 
13. Val av revisorer – På årsmötets förslag omvaldes Peter Lindskog 

och Bo Ekelund till revisorer för räkenskapsåret 2022-2023. 

 
14. Val av revisorssuppleanter – På årsmötets förslag omvaldes Per-

Olov Sköld, till revisorssuppleant för räkenskapsåret 2022-2023. 
 

15. Val av valberedning – Då ingen anmälde intresse att ta på sig 
denna uppgift beslutade årsmötet lämna uppgiften till styrelsen för 

kommande verksamhetsår också. 
 

16. Årsavgiften – Styrelsen framförde genom ordföranden, en 
oförändrad årsavgift på 150 kronor. Årsmötet fastställde årsavgiften 

till kommande verksamhetsår till 150 kronor. 
 

17. Information om prioriterade frågor – Ordföranden redogjorde för 
de frågor som tagits upp vid olika tillfällen under året, med 

kommunens tjänstemän. Vi har också bett om att få ett möte på 

kommunhuset i mitten av augusti, för att vidare diskutera ett antal 
frågor. 

 
18. Insända frågor, samt frågor som diskuterades under mötet –  

 
a. Inga insända frågor har kommit in före årsmötet i år. 

 
b. Vi diskuterade sandflykten och styrelsens förslag att ta upp ett 

hål i den fasta inre delen av Tångbryggan, för att förhoppningsvis 
få bättre fördelning av sanden mellan de båda sidorna.  

Några medlemmar påpekade att detta gjordes för ett antal år 
sedan och att det inte hjälpte. Nettoeffekten blev att mindre sand 

blev kvar. Man sa att det är viktigt att kommunen tar experthjälp 
innan man agerar på det ena eller andra sättet.  

 

En medlem frågade om man inte kan hämta sand vid sandbanken 
längre ut i havet för att fylla på stranden. Detta skulle kunna göras 

årligen (då sanden dras tillbaka vid höststormarna).  
SVAR: Ordföranden svarade att vi redan ställt den frågan till 

kommunen och att de då svarade att det inte är tillåtet utan 



tillstånd från vatten- och miljödomstolen.  

 
Då man gör detta i andra kommuner undrade vi alla varför då inte 

Båstads kommun ansöker om ett sådant tillstånd. Styrelsen tar 
med sig detta till vårt kommande möte med kommunen. 

 
c. Vi diskuterade badstegarnas isättning och upptagande och 

många medlemmar hade önskemål om tidigare isättning och 
senare upptagande än idag. Idag sätts de i tidigast vid Valborg och 

tas upp senast den 31 oktober. Vädret kan dock göra att de sätts i 
både senare och tas upp tidigare.  

SVAR: Vi tar upp detta igen vid nästa möte med kommunen. Vi 
kommer också att föreslå att de får sitta kvar året runt och att om 

de går sönder, kan föreningen bekosta nya stegar.  
 

d. Nya vindskyddet – Ordföranden berättade att det nya 

vindskyddet på Tångbryggan är konstruerat så att det lätt går att 
demontera och ställa in i ett förråd under vintern. På så vis hoppas 

vi att det skall komma till glädje i många år, hur vinterstormarna 
än härjar utanför. 

 
e. Strandängarna – dessa har rensats mer under vinterhalvåret, 

men vi kommer vid vårt nästa möte med kommunen att ta upp 
frågan om de invasiva växter de lämnat kvar och som fått frodas i 

många år. 
 

f. Skyltning- en medlem påpekade att den skylt som står på 
Tångbryggan om dykning, föreställer en grodman och gäller då 

egentligen för att dyka från ytan. Den borde bytas till en riktig 
skylt med varning för dykning från bryggan. Vinterns stormar har 

ju tyvärr frigjort en hel del sten vid bryggan. 

Man borde också sätta upp en text med varning just för sten. Lätt 
att göra sig illa både på stenen och på snäckorna som sitter fast på 

dem.  
SVAR: Vi tar med oss detta till vårt möte med kommunen. 

Styrelsen kan också ombesörja uppsättning av varning för vassa 
stenar. Vi hade en sådan på det gamla vindskyddet. 

 
19. Avtackning – Två styrelsemedlemmar som varit aktiva i styrelsen i 

många år, lämnar tyvärr i år. Det är vår tidigare kassör Yen Huynh, 
och vår suppleant Britta Unander-Scharin. Ordföranden tackade 

båda varmt för deras tid i styrelsen och överlämnade var sitt 
presentkort som gäller i de flesta affärer och verksamheter i Båstad. 

 
20. Avslutning – Ordföranden tackade alla för visat intresse och 

avslutade mötet och passade samtidigt på att påminna alla om 

grillkvällen som vi arrangerar vid Tångbryggan den 10 augusti. 
Bryggan fyller dessutom 10 år i år, så det finns all anledning att 

träffas och fira detta. 

 

Båstad den 7 Augusti 2022 



Vid protokollet: ____________________________ 

  Caroline Prabert 

 

Justeras: _______________________ _________________________ 

 Karin Wennström  Lena Elisson 

 

 _________________________ 

 Gunnar Ericsson 


